

PROTOKOLL RY 3/2024

Datum: 2024-02-21

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), SBF
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen
Jocke Berg (JB), NRC

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

§ 44 SOS-skylt ersätter larmflagga

§ 35 Mötets öppnande
§ 36 Föregående mötesprotokoll
§ 37 Fastställande av mötets dagordning
§ 38 Pågående ärenden
§ 39 Ekonomi
§ 40 Landslag
§ 41 SM
§ 42 Däck
§ 43 Teknik
§ 44 Säkerhet
§ 45 Dispenser
§ 46 Öppet Rallyforum
§ 47 SGA
§ 48 Rallyregler
§ 49 Övriga frågor
§ 50 Nästa möte
§ 51 Mötets avslutande

§ 35 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 36 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll är på gång att få en sista justering innan det godkänns och läggs till handlingarna.

§ 37 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 38 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 39 Ekonomi

- Inget nytt.

§ 40 Landslag

- Inget nytt.

§ 41 SM

Styrgruppen:

- Beslut att JK kommer vara med under §41 på samtliga RU-möten framåt, på samma sätt som SRM varit med.
- JK belyser vikten i att samarbeta och inte köra över, där de stora frågorna f n är däck och JSM.
- Det pågår ett arbete att starta upp tävlanderåd och arrangörsråd, för att kunna få mer dialoger om hur SM ska formos.

Nordic Rally Championship (NRC):

- JB var inbjuden till dagens möte för att avrapportera från mötet i Köpenhamn.
- NRC har fått mer fart inför året med både hemsida och sociala medier, för att NRC ska synas.
- Tanken med NRC är att de som vill ta nästa steg i sitt tävlande ska kunna göra det till en rimligare kostnad.
- Den svenska deltävlingen i NRC kommer vara på SM-deltävlingen i Nyköping.

§ 42 Däck

- DL, BC, JK och Mikael Gustafsson (MG) har haft ett uppföljningsmöte angående den nya regeln för dubbutstick. Tongångarna har varit positiva efter de två SM-deltävlingarna i det som RU fått till sig.
- Det finns behov att undersöka behovet att nyttja 8 & 9 mm dubbutstick i distriktstävlingar framåt. TT tar fram ett underlag att skicka till SGAer.

§ 43 Teknik

- Grp F:
SGAer fick med sig frågan om extern behållare till stötdämpare och samtliga som återkommit har svarat att det ej ska vara tillåtet, diskussion slutförs på kommande SGA-möte 20 mars.
- Grp H/HB:
Gruppen har jobbat vidare och nu ska BC skriva samman ett förslag till justeringar som ska godkännas i gruppen och sedan RU.
- Nat spec / Nat4wd
Denna punkt kommer JR ta ansvar för och bilda en grupp som utreder och lämnar förslag till RU för beslut.
- 2 liters SAAB V4
En förfrågan om att få bygga en 2l motor till en SAAB V4 har inkommit, detta var

tillåtet när reglementet hette Nationella, men ändrades till Grp H.

Beslut: Avslag, JR svarar på förfrågan.

§ 44 Säkerhet

- För att förenkla och förtydliga vad man ska göra vid en olycka har frågan kring behovet av larmflagga eller SOS-skylt diskuterats.

Beslut: Från och med 2025-01-01 tas larmflaggan bort och ersätts med krav på SOS-skylt i A3-storlek.

§ 45 Dispenser

- Dispensansökan angående ålder för co-driver har inkommit. Diskussion om att sänka åldern har inletts och viss undersökning har gjorts i ämnet, bl a angående straffbarhet. JR kontaktar våra nordiska kollegor för att få deras syn på ålderskrav.

§ 46 Öppet Rallyforum

- Ett förslag är att förlägga nästa ÖR i Södermanland/Västmanland, DL kontaktar Oskar Palm för att sondera terrängen.

§ 47 SGA

- Nästa SGA-möte kommer hållas 20/3.
- Under 2024 kommer ingen bilsporkonferens hållas gemensamt, utan respektive utskott arrangerar själva SGA-träff.

§ 48 Rallyregler

- Ett förtydligande angående auktoriserade notskrivare behövs.
Beslut: Som auktoriserad notskrivare avses att man utan dispens har tillstånd att leverera arrangörsnoter enligt regelbokens krav. Arne Johansson är auktoriserad notskrivare. Efter förslag från SGA/RU kan en auktoriserad notskrivare utbilda och godkänna notskrivare som efter godkännande blir auktoriserade. Denna process har Jörgen Joons genomgått hos Arne Johansson och är därför även han auktoriserad notskrivare.

§ 49 Övriga frågor

- Det har kommit förslag på att ha möte med finska rallyutskottet under den svenska deltävlingen i NRC, respektive den finska.
- TT jobbar på att få till så det kommer länk till protokollen från kalenderaktiviteten på vår hemsida.

§ 50 Nästa möte

- Nästa möte bokat till den 11/3 kl 20:00

§ 51 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:30.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh